
Aan de agendacommissie 

De brief van het college van 23 september 2021 over krediet Brinkenplan Diever op Dreef is voor ons 
aanleiding voor nadere vragen aan het college. Deze brief willen we agenderen, bij voorkeur in 
combinatie met de financiële najaarsrapportage en hebben daarover de volgende vragen: 
- wat is de oorzaak dat deze overschrijdingen hebben kunnen ontstaan?
- hoe wordt deze overschrijding opgelost en welke gevolgen heeft dit voor andere projecten en 
taken?
- welke stappen neemt het college om de kosten van lopende en toekomstige projecten systematisch  
te beheersen? 
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